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Acta de l’Audiència pública prèvia al Ple del dia 17 de febrer de 2022 
 
A la sala de sessions de l’Ajuntament, a les 18.32 hores del dia 17 de febrer de 2022, en 
Audiència pública prèvia al Ple, sota la presidència de l'alcalde i amb els regidors i regidores 
següents:  
 
President: 
Sr. Jaume Oliveras i Maristany, Alcalde (ERC-AM-AM) 
 
Tinents i tinentes d’alcalde: 
Sra. Sílvia Folch Sánchez, tinenta d’alcalde primera (ERC-AM-AM) 
Sr. Ernest Suñé Nicolás, tinent d’alcalde segon (PSC-CP) 
Sr. Ricard Plana Artús, tinent d’alcalde tercer (ERC-AM-AM) 
Sra. Cristina Ramos Santamaria, tinenta d’alcalde cinquena (ERC-AM-AM) 
Sra. Anna Torrijos López, tinenta d’alcalde sisena (ERC-AM-AM) 
 
Regidors: 
Sr. Sergio González Fernández, regidor (ERC-AM-AM) 
Sra. Neus Tallada Moliner, regidora (ERC-AM-AM) 
Sr. Albert Alfaro Giró, regidor (ERC-AM-AM) 
Sra. Yulay Martínez Castillo, regidora (ERC-AM-AM)                     
 
Sra. Neus Villarrubia del Valle, regidora (Fem Masnou)  
Sr. Amadeu Quintana Jolonch, regidor (Fem Masnou) 
Sra. Isabel Redaño Andrés, regidora (Fem Masnou) 
 
Sra. Mònica González Huerva, regidora (PSC-CP) 
 
Sr. Ivan Ollé i Llopis, regidor (JxCAT-UNITS)  
 
Sra. Stella Parodi Barriga, regidora (Cs)       
                                    
Sra. Mireia Noy Oliveras, regidora (CUP-AMUNT) 
 
Secretari general:  
Sr. Gustau Roca Priante 
 
Interventora: 
Sra. Maria Teresa Fernández Hinojosa         
 
S’excusen per la seva absència:  
Sra. Maria Llarás Vázquez, tinenta d’alcalde quarta (PSC-CP) 
Sr. Romà López Bolart, regidor (JxCAT-UNITS)  
Sra. Meritxell Blanch Daura, regidora (JxCAT-UNITS)  
Sr. Francisco Avilés Salazar, regidor (Cs) 
 
 
Es desenvolupa l’Audiència pública com segueix:  
 
1. Aprovació de l’esborrany de l’acta de l’Audiència pública prèvia al Ple del dia 27 de 
gener de 2022. 
 
S’aprova l’acta de l’Audiència pública prèvia al Ple del dia 27 de gener de 2022 per 
assentiment. 
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2. Torn d’intervencions.  
 
L’Alcalde explica que s’ha rebut una instància per participar a l’Audiència pública prèvia al 
Ple, degut a que aquesta persona no pot assistir, i de manera excepcional tenint en compte 
que aquesta és la primera sessió presencial, llegeix la pregunta el senyor secretari. En les 
properes sessions les intervencions seran presencials. 
 
2.1. Primera intervenció  
 
El secretari llegeix l’escrit presentat per una ciutadana en relació a la proposta de la 
Modificació Puntual del Pla General d’Ordenació Urbanística per a la protecció del front 
tradicional de Can Targa i de les Cases de Mar. 
 

“Soc veïna del Carrer Targa afectada per la proposta de Modificació puntual del pla general 

d'ordenació urbanística per la protecció del front tradicional de Can Targa i les Cases de 
Mar, inclosa en l'ordre del dia de la propera sessió del plenari municipal. Les veïnes 
afectades no hem pogut participar i ni tant sols hem rebut informació sobre la proposta que 
considerem clarament negativa per al nostre benestar i entorn i en cap cas suposa protegir 
el patrimoni ans el contrari perpetua i intensifica un model caduc d'edificabilitat intensiva en 
alçada en el front marítim, que perjudica clarament el valor patrimonial del conjunt i la 
imatge d'un espai d'entrada al municipi que hauria de ser emblemàtic. 
 
Sol·licito que el govern municipal aturi la tramitació de la citada modificació del Pla 
urbanístic, i inici un diàleg i participació veïnal que permeti posar en valor el conjunt 
arquitectònic de Can Targa i les Cases de Mar i definir col·lectivament la configuració dels 
espais lliures i usos dels futurs equipaments de l'àmbit, així com alternatives d'intervenció 
paisatgística per millorar la imatge dels volums disconformes.” 

 
L’Alcalde dona la paraula al regidor d’urbanisme, senyor Ricard Plana, qui respon que la 
modificació ha estat parlada amb els veïns directament afectats, sens perjudici que altres 
veïns de zones properes també es considerin afectats. A aquests efectes tothom qui ho 
vulgui podrà participar després de l’aprovació inicial consultant el document i fent 
al·legacions. 
 
Explica que la proposta garanteix la protecció del patrimoni mitjançant un pla especial de 
protecció que haurà d’aprovar el Departament de Cultura de la Generalitat.  
 
La difusió d’algunes imatges per les xarxes socials que no són les que corresponen al 
projecte han pogut ocasionar preocupació. Conclou que s’ha contactat amb la veïna per 
donar les explicacions corresponents. 
 
2.2 Segona intervenció 
 
El veí, amb número de registre 02 exposa que l’Ajuntament contracta el servei públic del 
transport urbà (autobús) per un cost que a u de gener s’ha de pagar amb independència de 
si després l’autobús va ple o buit. Per tant, tots els veïns paguen el transport públic l’utilitzin 
o no via els seus impostos. I si l’utilitzen el paguen una segona vegada. L’ingrés a 
l’Ajuntament pels bitllets validats si un veí va a Barcelona serà del cinquanta per cent i si ve 
de Barcelona cap aquí serà d’una tercera part.  
 
Explica que el bitllet pels jubilats és d’un euro, de forma que si l’agafa quatre vegades la 
despesa és de quatre euros al dia el que representa cent trenta al mes, que amb una pensió 
bàsica equival a un disset per cent. Això no tothom ho pot assumir. Per això demana, ja que 
els jubilats també paguen els seus impostos, que els veïns puguin fer servir l’autobús sense 
càrrec com ja es fa en altres municipis. 
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L’Alcalde dona la paraula al regidor de Mobilitat, senyor Albert Alfaro, qui respon que agafen 
la petició i el seu oferiment per quedar i comentar-ho. Afegeix que els ingressos del transport 
públic venen del bitlletatge i les validacions dels títols de les tarifes integrades a l’Autoritat 
Metropolitana del Transport més l’aportació municipal. Manifesta que l’estudi de mobilitat 
sostenible té per objecte millorar el transport públic i reitera el seu oferiment per quedar i 
tractar-ho. 
 
L’Alcalde comenta que la mesura sol·licitada sí que tindria una repercussió al pressupost. 
Afegeix que volen treballar per millorar els títols locals per facilitar el transport públic, 
aspectes que compartiran amb la resta de grups municipals i amb el veí que ha intervingut. 
 
2.3 Tercera intervenció 

 
La veïna, amb número de registre 03 pregunta que passarà amb l’estació d’Ocata amb motiu 
de les obres que Renfe hi vol fer. En concret si el tren s’aturarà i si hi haurà una estació 
provisional. 
 
L’Alcalde respon que el proper set de març s’iniciaran les obres. L’estació no estarà 
operativa i hi haurà una llançadora a l’estació del Masnou. L’estació no estarà operativa per 
la complexitat de les obres que han de durar onze mesos. Després li donaran la informació 
que s’ha publicat a la pàgina web. Afegeix que qui ha d’informar és Renfe. Tot i això 
l’Ajuntament s’ha fet ressò.  
 
La veïna pregunta si és cert que al Cinema la Calàndria hi havia un laboratori i si hi ha un 
camp d’haixix darrera del Caprabo. 
 
L’Alcalde respon que no li consta i manifesta que el que tenim és un cinema fantàstic i 
convida a tothom a assistir-hi.  
 
I, en no haver-hi més assumptes per tractar, el senyor Jaume Oliveras i Maristany conclou la 
sessió, que finalitza a les 18.50 hores. 
 
El Masnou, a la data de la signatura electrònica 
[Firma01-01]     [Firma02-01] 
 
 
 
 
 
 

Codi de verificació electrònic: 825a7edf-867b-4113-88ad-042125ce52b9 
 

El secretari general
GUSTAVO ADOLFO ROCA PRIANTE
21/03/2022

El president
JAUME OLIVERAS MARISTANY
21/03/2022


